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Vragen van de leden Leijten en Van Gerven (beiden SP) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de onterechte suggestie dat 
fysiotherapie van mensen in de aanvullende verzekering vergoed is 
(ingezonden 13 oktober 2016). 

Vraag 1
Wat vindt u ervan dat mensen met een dure aanvullende verzekering denken 
dat fysiotherapie (maar ook andere paramedische zorg) vergoed is, terwijl de 
zorgverzekeraar bij de fysiotherapeut afdwingt dat deze korter behandelt dan 
het aantal vergoede behandelingen?1 

Vraag 2
Erkent u dat het niets te maken heeft met wat mensen nodig hebben, maar 
puur met geld te maken heeft dat fysiotherapeuten worden gedwongen korter 
te behandelen dan de patiënt nodig heeft? Zo neen, op welke wetenschappe-
lijke basis is de behandelindex gebaseerd? Zo ja, is dit een overtreding van 
de zorgplicht van de zorgverzekeraar? 

Vraag 3
Erkent u tevens dat de behandelindex de relatie tussen behandelaar en 
patiënt ernstig onder druk zet? Welk een voordeel heeft dit volgens u? 

Vraag 4
Herkent u de klacht van de Nederlandse Patiëntenfederatie dat patiënten 
moeten wisselen van fysiotherapeut, terwijl ze nog niet klaar zijn met de 
benodigde behandeling, omdat hun vertrouwde fysiotherapeut bij verder 
behandelen financieel gestraft wordt? 

Vraag 5
Op welke wijze draagt het gebruik van de behandelindex bij aan transparan-
tere zorg, en minder bureaucratie? 

Vraag 6
Bent u bereid in te grijpen en de behandelindex te verbieden als basis voor 
zorginkoop?

1 Zorg.nu 11 oktober
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